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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată  

pentru data de 22 martie 2023, ora 12:00 

Nr. 10 din data de 28.03.2023 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1, prin Dispoziţia nr.1352/20.03.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanța de 

Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, coroborat cu art. 

133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu următorul proiect de 

Ordine de zi: 

         1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului  general centralizat al subdiviziunii administrativ-

teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2023 (K2-041/10.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al Sectorului 

1, 25 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 13 consilieri au fost prezenți online, 

respectiv domnul Bârgău Marian Aurelian, domnul Caraian Alberto-Iosif, doamna Cășvean Cătălina, domnul 

Drăgușin Laurențiu, doamna Grigorescu Alina-Cristina, doamna Haliț Raluca-Nicoleta, domnul Jurubiță 

Geanin-Georgian, doamna Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina, domnul Andrei-Cristian Nicolaescu, doamna 

Regalia Ruxandra-Eugenia, domnul Gheorghe Dinu-Nicolae, domnul Ciungu Daniel-Constantin, domnul 

Remus-Cătălin Șerban. Au fost absenți, domnul Adrian-Viorel Oianu, domnul Dan-Niculae Podaru. 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în scris, 

prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică Legislativă, 

Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 20.03.2023, invitaţia la şedinţă precizând data, ora 

şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul serviciilor de poștă electronică 

(e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de 

zi. Convocatorul, înregistrat sub nr. 1352/20.03.2023, precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în 

ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

În data de 22.03.2023, în timpul ședinței conform prevederilor legale aplicabile, a fost supusă și 

aprobată de către consilierii locali, suplimentarea ordinii de zi .  
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 Ordine de zi suplimentară: 

 S1. Proiect de hotărâre privind cooperarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al municipiului 

Bucureşti, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 şi Asociația Alternativa 

2003, în scopul inplementării proiectului „Centrul de Zi Alternativa” (K2-059/03.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C6);  

     La ședință au participat consilierii locali, doamna Lavinia Ionescu Secretarul General al Sectorului 1. 

Domnul Alexandru Pânișoară a luat cuvântul după ce președintele de ședință - doamna Daniela Popa, a anunțat 

închiderea ședinței. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Bună ziua și bine ați venit la ședința 

extraordinară, convocată de îndată de Primarul Sectorului 1 al municipiul București, prin Dispoziția 

nr.1352 din 20.03.2023 cu respectarea procedurilor legale și comunicarea către consilierii locali a 

materialelor de ședință, prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin publicare pe site-ul 

instituției. În conformitate cu prevederile articolului 243 alineatul 1, litera j din Ordonanța de urgență 

57/2019  privind Codul administrativ, am să efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali, în 

ordine alfabetică, după cum urmează: domnul Bârgău Marian-Aurelian?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina, domnul 

Chirvasă Viorel-Daniel?  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel Constantin, 

domnul Ciungu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim domnul Drăgușin 

Laurențiu?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu Nicolae, 

Domnul Gheorghe, Doamna Grigorescu Alina Cristina?  
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Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia Luminița, 

doamna Halaț, doamna Haliț, doamna Haliț Raluca Nicoleta?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim doamna Iacob Oana?  

Doamna Oana Iacob : Prezent. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Iacob?  

Doamna Oana Iacob : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Iordan Florea?  

Domnul Florea Iordan: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin Georgian, 

doamna Miloș Olteanu Iuliana Dorina?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: domnul Nicolaescu Andrei Cristian?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian Viorel, 

domnul Oianu, domnul Ozata Alev Burhan?  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Păiuși Oliver Leon?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: domnul Podaru Dan-Niculae, 

doamna Popa Daniela?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona, doamna 

Regalia Ruxandra Eugenia, doamna Regalia? Doamna Sorete Arbore Otilia?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Prezentă  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Șerban Remus Cătălin?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online) : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Tudose Cristian Adrian?  
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Țîră Daniel?  

Domnul Daniel Țîră: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : domnul Vicol Ned?  

Domnul Ned Vicol : Prezent  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Reiau apelul doamnelor și domnilor 

consilieri care nu au răspuns la primul. Doamna Cășvean Cătălina, domnul Gheorghe Dinu Nicolae, 

domnul ….!? 

Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent . Mă auziți?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Cășvean, Da?  

Doamna Cătălina Cășvean (online): Da da mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim. Am notat. Domnul 

Gheorghe Dinu? Nu a răspuns domnul Gheorghe Dinu. Doamna Halaț?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț : Prezent. Mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Jurubiță? Domnul Oianu 

Adrian Viorel? Domnul Podaru Dan-Niculae? Doamna Porumb Ramona ?  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Regalia Ruxandra Eugenia? 

Având în vedere, prezența unui număr de 22 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali 

din funcție, constant îndeplinite prevederile articolului 137 din Ordonanța de urgență a guvernului 

57/2019 privind Codul administrativ cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a 

acestei ședințe extraordinare convocată de îndată. În conformitate cu prevederile articolului 138, 

aliniatul 15 din Ordonanța de urgență 57/2019 privind Codul administrativ, supun spre Aprobare și 

descărcare, așa cum am precizat am precizat la ședința precedentă, Procesul-verbal al ședinței din 

15.03.2023, ședință extraordinară convocată de îndată, care v-a fost comunicat de la secretariat prin 

poștă electronică, dacă aveți obiecțiuni sau observații pe marginea acestuia, am să vă rog să vi-l 

exprimați, dacă nu, o să vă rog să procedați la exprimarea votului. Mulțumesc.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Sunt și eu online. Bună ziua! Jurubiță. Nu știu dacă 

s-a auzit la prezență!? Se aude?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): În online se aude, nu știu dacă se aude și în sală!? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Se aude, da mulțumim.  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Mulțumim.  
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Înțeleg că s-a conectat și domnul 

Jurubiță și este prezent.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Da da. Prezent .  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Da. Mulțumesc am notat.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Mă notați și pe mine ca present, Dinu Gheorghe sunt.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Am notat și prezența domnului 

Gheorghe Dinu Nicolae.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Și Ruxandra Regalia a intrat, vă rog. Bună ziua.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Așa și doamna Regalia. Da am 

văzut, Doamna Regalia.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Da în acest în acest moment la apelul 

nominal nu au răspuns domnii Oianu Adrian Viorel și Podaru Dan Niculae, așadar prezența este de 

25 de consilieri din 27, mulțumesc. Doamna Regalia am notat și prezența dumneavoastră Nu înțeleg 

de ce nu este afișat votul pentru descarcarea procesului verbal?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Acum! Nu i-am dat eu drumul  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : E în regulă. Mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Imediat acum să terminăm cu prezența. Deci vă 

supun aprobării, Descărcare a procesului verbal, am aici 17......., Vă rog să votați 15 martie. Dar nu 

merge să votăm!? Haideți să mai încerc odată, imediat. Deci descărcare a pr ocesului..... Nu! Tehnica 

face fițe! Nu mai îmi recunoaște amprenta cred. El apare activat dar nu merge !..... apărea  aici votul....  

Acum vă rog să votați. Descărcare a procesului-verbal din data de 15.03.2023.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): În online nu merge să votăm .  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Din online nu se poate.  

Doamna?  (online): Eu am putut.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Trebuie să apăsați pe opțiuni, mesagerie, voting și o 

să meargă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mai încercați acum. Domnul Bârgău, domnul 

Șerban, domnul Drăgușin puteți vota?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Mergeți să votez în online nu merge să votez online.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Apăsați pe voting.  

Domnul?(online): Nu se poate vota în online.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Colegii de la tehnic dacă îi puteți îndruma?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Puteți merge sus, unde este “result”…  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok! Văd că ați votat 24 de voturi pentru o abținere. 

Procesul verbal a fost descărcat.  

Descarcarea Procesului verbal al ședinței extraodinare a Consiliului local  

convocat de îndată în data de 15.03.2023.   

a fost adoptată cu 24 voturi pentru și 1vot abținere din 25 consilieri locali prezenți 

Trecem la următorul proces-verbal din data de 17 martie. domnul Dinu și doamna Regalia vă 

rog să votați descărcarea procesului-verbal. Mulțumesc, 24 de voturi pentru o abținere. Procesul 

verbal a fost descărcat.  

Descarcarea Procesului verbal al ședinței extraodinare a Consiliului local  

convocat de îndată în data de 17.03.2023.   

a fost adoptată cu 24 voturi pentru și 1 vot abținere din 25 consilieri locali prezenți 

Trecem la aprobarea ordinii de zi. Aprobarea ordinii de zi. Domnul Nicolaescu, domnul 

Iordan, domnul Ciungu, domnul Jurubiță și doamna Iacob. Domnul Nicolaescu vă rog să votați. 

Mulțumesc 25 de voturi pentru ordinea de zi a fost aprobată. 

Aprobarea ordinii de zi 

a fost adoptată cu 25 voturi pentru din 25 consilieri locali prezenți 

Stimați colegi, doamna Armand ne scrie aseară pe facebook că ne așteaptă mâine la ședință 

să votăm bugetul, dar dumneaei încă nu este prezentă. De asemeni, grupul consilierilor PSD a solicitat 

aseară prezența doamnei director general ADP Sector 1, Sorina Oancea, cu care voiam să dezbatem 

un pic despre fundamentarea bugetului ADP pe anul 2023 și să ne informeze și pe noi, pentru că 

dumneaei este în subordinea Consiliului Local și intră în atribuțiile dumneaei de serviciu să fie astăzi 

prezentă aici. Din păcate, le încalcă toate aceste atribuții. Voiam să ne informeze cu privire la situația 

juridică a tuturor litigiilor aflate pe rolul instanțelor de judecată, nu altceva. Mai avem câteva minute 

probabil din această ședință. O așteptăm în continuare să-și facă să-și îndeplinească atribuțiile de 

serviciu doamna Ramona Porumb, doamna viceprimar vă rog.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua, tuturor încă o convocare a 

primarului Sectorului 1 cu privire la votul proiectului de buget. Încă o dată lipsa dumneaei din sala 

de Consiliu Local. Nu știu cine a mai văzut în țara aceasta să vrei să-ți să voteze un proiect și tu să 

nu fii niciodată prezent pentru a-l susține.  

O știam luptătoare pe doamna primar venea susținea…. În locul dumneaei aș fi fost aici zi și 

noapte pentru orice întrebare ar fi avut fiecare consilier local, dacă cu adevărat îmi doream ca bugetul 

Sectorului 1 să treacă. Însă dacă probabil mi-aș fi dorit doar o imagine pe facebook, m-aș fi ocupat 

cu total altceva în activitatea de zi cu zi și aș fi scris mult și bine pe facebook pentru aceeia care mai 

cred ce povestește doamna primar în postările dumneaei.  
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Dar pentru că consiliul local se întâlnește, trebuie să și avem proiecte pe care le votăm și le 

susținem și astfel propună colegilor introducerea pe ordinea de zi a proiectului K2-059 Proiect de 

hotărâre privind aprobarea cooperării între Consiliul Local al Sectorului 1 prin Direcția Generală 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 și Asociația Alternativa 2003 în scopul 

implementării proiectului Centrul de Zi Alternativa, ca acest proiect să fie primul proiect de pe 

ordinea de zi. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc doamna viceprimar, doamna secretar 

și mai am și o completare vă rog .  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Doamna viceprimar, doamna și 

domnilor consilieri trebuie să vă aduc la cunoștință faptul că în data de 17.03.2023 a fost înregistrată 

o reclamație administrativă la adresa subsemnatei de către domnul Alexandru Pânișoară cu privire la 

faptul că permit consiliului, contrar prevederilor legale, să suplimenteze ordinea de zi și a făcut 

referire în mod explicit la aprobarea propunerii doamnei consilier doamnei viceprimar Ramona 

Porumb cu privire la suplimentarea ordinii de zi cu proiectul K2-066 din 08.03.2023 care a fost votat. 

Menționăm faptul că și citez "în conformitate cu dispozițiile prevederilor art.135, aliniatul 8, 

Suplimentarea ordinii de zi se aprobă numai pentru probleme urgente, iar urgența trebuie motivată, 

justificată, iar acest lucru nu s-a realizat" este obiecțiunea domnului Alexandru Pânișoară, în calitate 

de petent cu privire la propunerile dumneavoastră și la suplimentare a ordinii de zi. Eu mă simt 

obligată să vă aduc la cunoștință aceste observații ale unui cetățean al Sectorului 1.   

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Am o singură întrebare. Este vorba de 

proiectele de la DGAS? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Da.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Dacă domnul Pânișoară ar fi citit și 

referatele de aprobare ar fi văzut că pe data de 7 aprilie acele contracte pe care DGAS le are cu aceste 

asociații prin care derulează diverse parteneriate, expiră. Ca urmare, da, este motivată urgența prin 

faptul că expiră aceste contracte și aceste proiecte trebuiesc derulate mai departe pentru beneficiarii 

pe care îi are DGAS Sector 1. Dacă trebuia acest lucru să-l menționăm și verbal. Nicio problemă vom 

face pe viitor atâta timp cât noi am citit referatul de aprobare era menționat. Dacă apreciați doamna 

secretar că pe viitor astfel trebuie să facem, nicio problemă ne conformăm.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Doamna viceprimar doamna 

consilier trebuie să menționez faptul că potrivit dispozițiilor codului administrativ, secretarul nu are 

atribuții în a cenzura votul și propunerile formulate de consilieri.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bineînțeles că nu.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Este atributul dumneavoastră să 

apreciați urgența. Eu trebuie să vă menționez faptul că există o astfel de observație de la cetățenii 

Sectorului 1, motiv pentru care domnul Pânișoară a apreciat că aveam și citez “obligația legală, în 

calitate de secretar”, să nu suplimentez și să nu introduc pe ordinea de zi a acestui proiect. Este 

evident faptul, că nu secretarul propune și nu aprobă și nu suplimentează ordinea de zi. Trecând peste 

aceste aspecte, era obligația și de datoria mea să vă aduc la cunoștință acest lucru. Mulțumesc.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc doamna secretar, le puteam discuta și 

la diverse. Noi suntem aici astăzi să dezbatem alte proiecte, nu sesizările cetățenilor. Mulțumesc. 

Pentru că doamna director Sorina Oancea nu a venit până la acest moment.  

Eu vreau să se consemneze în procesul verbal ca doamna director să ne răspundă în scris dacă 

refuză să-și îndeplinească atribuțiile de serviciu și să vină aici în sala de consiliu. La fel și primarul 

în funcție, doamna Armand, să ne răspundă în scris dacă nu vrea să vină în ședința de consiliu. Așadar, 

doamna director de la ADP Sector 1 să ne trimiteți pe mail-ul tuturor consilierilor notele de 

fundamentare pentru întocmirea acestui buget și de asemeni separat situația litigiilor din instanță și 

care este stadiul lor acum, ca să putem să fundamentăm și noi la rândul nostru și să votăm un buget 

legal. Mulțumesc. domnul Ozata, doamna Regalia, domnul Păiuși și trecem la vot imediat.  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Am o întrebare, toate proiectele acestea de urgență pe care le votăm, 

nu au nevoie și de un buget, ca să fie puse în practică?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc doamna Regalia și între timp o să vă 

supun la vot și propunerea doamnei viceprimar Ramona Porumb. O să și dau drumul la vot doamna 

Regalia vă rog puteți vorbi.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Bună ziua. Vin cu rugămintea la dumneavoastră de 

a reanaliza situația creată la Școala 183. Directoarea unității de învățământ m-a sunat ieri dimineață 

să-mi spună că la școala aceea a cărui proprietar a venit și a luat/inaudibil/ ..... școlii. Proprietarul sau 

reprezentantul proprietarului, ieri a venit cu trei posibil cumpărători. Doresc să știu, primăria, noi ce 

facem pentru această unitate de învățământ? Din 2020.... este această problemă. Din 2021, eu o dată 

pe lună vă aduc aminte, că există această școală fără teren de joacă, fără teren de sport, fără un spațiu 

în care copiii să iasă în curte. Există un spațiu pe care scrie, pe aici nu se trece proprietate particulară. 

Vreau să știu: Primăria are cunoștință de faptul că acel teren este în procedură de vânzare de către 

proprietar?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați formulat o interpelare? doamna Regalia da?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Mai e o problemă. Primăria are cunoștință că una 

din structurile Grădiniței 206, clădirea de pe Lăculeț, este într-o stare mare de degradare? E posibil 

la un eventual cutremur să pice pe copii. Sa dus cineva acolo să vadă ce se întâmplă în grădinița 

respectivă?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc doamna Regalia nu are cine să 

răspundă, din păcate.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Mai am o întrebare. Primăria, vorbesc ca instituție, 

știe că la acest moment în consiliile de administrație ale unităților de învățământ nu sunt consilieri, 

nu sunt reprezentanți ai primarului și că acele consilii își desfășoară activitatea absolut ilegal?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, doamna Regalia, vă rog să și votați. 

domnul Șerban, doamna Regalia vă rog să votați.  
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință:13 voturi pentru, 8abțineri, 4împotrivă. Propunerea 

doamnei viceprimar a fost aprobată. Mai avem domnul Păiuși, vă rog.  

Propunerea de suplimentare și introducere ca prim punct pe ordinea de zi  

a proiectului K2-059 din 03.03.2023  

a fost adoptată cu 13voturi pentru, 8 abțineri, 4 voturi împotrivă din 25 consilieri locali prezenți 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da mulțumesc probabil că știți. domnul 

Ozata a spus o întrebare foarte bună. Da, este nevoie de buget ca să ducem la îndeplinire toate aceste 

proiecte care acum se votează pe ordinea suplimentară. De asemenea, probabil că știți și 

dumneavoastră stimați colegi, de faptul că s-au sistat sumele alocate din cotele defalcate din impozitul 

pe venit, s-au sistat sumele defalcate din taxa pe valoare adăugată, s-au sistat sumele defalcate din 

taxa pe valoare adăugată pentru finanțare a învățământului. Deci, chiar suntem într-o situație de criză 

pe care nu înțeleg de ce o creați și repet, a 1000-a oară aveți posibilitatea să veniți cu amendamente.  

Vă rog să veniți cu amendamente, vă rog să puneți în dezbatere acest buget. Haideți să-l 

dezbatem aici în ședință de consiliu și acolo unde considerați dumneavoastră veniți cu amendamente, 

le votăm și să treacă acest buget, să putem să ne continuăm activitatea.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, domnule Păiuși, din păcate, sunteți 

viceprimar, nu primar. Nu, n-aveți cum să ne răspundeți la toate aceste întrebări. Noi ne așteptam, 

chiar speram din tot sufletul ca doamna Armand să fie astăzi aici să dezbatem și noi în condiții 

normale, acest buget. Dânsa refuză cu desăvârșire să vină în ședință și mai mult decât atât, ceea ce e 

foarte trist, în afară de faptul că minte cu nerușinare pe toate rețelele de socializare să te folosești de 

cele mai vulnerabile categorii pe care nu le-ai ajutat deloc în acest mandat, de asistența socială, de 

burse.  

Vă reamintesc, stimați cetățeni, că grupurile PNL și PSD au făcut proiecte pentru mărirea 

burselor da, pe care doamna Armand voia să le micșoreze, cam 100 lei de fiecare elev. Am introdus 

zeci de proiecte pe domeniul asistenței sociale pe care doamna Armand nu le-a implementat. Este 

foarte trist, este foarte trist, doamna Armand, lăsând la o parte orice nerușinare a dumneavoastră și 

minciună, e foarte trist că tocmai de aceste categorii vă folosiți ca să manipulați pe rețelele de 

socializare. Haideți să trecem la vot, că deja e prea mult. Colegii de la tehnic ați reușit să introduceți 

proiectul?  

Vă rog să votați Proiectul de hotărâre privind aprobarea cooperării dintre Consiliul Local al 

Sectorului 1 al Municipiului București prin Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 

Copilului și Asociația Alternativa 2003 în scopul implementării proiectului centrul de zi ...... Centru 

de Zi Alternativă da, mă iertați mulțumesc vă rog să votați.  

Proiect de hotărâre privind cooperarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al municipiului 

Bucureşti, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 şi Asociația Alternativa 

2003, în scopul inplementării proiectului „Centrul de Zi Alternativa”(K2-059/03.03.2023) 

Domnul Iordan vot, domnul Ned Vicol, doamna Sorete, vot vă rog. 24 de voturi pentru un vot 

împotrivă. Proiectul a fost aprobat.  
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Hotărârea privind cooperarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al municipiului Bucureşti, 

prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 şi Asociația 

Alternativa 2003, în scopul inplementării proiectului „Centrul de Zi Alternativa”                

 a fost adoptată cu 24 voturi pentru și 1 vot împotrivă din 25 consilieri locali prezenți 

În acest moment declar ședința închisă, dar o să-i dau cuvântul și domnului Pânișoară, dar 

ședința e închisă. Mulțumesc.  
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